
 

 

 

0. Godkendelse af referat 
Referatet godkendes uden bemærkninger 

 

1. Siden sidst 
Flere nye medlemmer siden sidst. Bl.a. Dansk Folie. Liste er vedlagt. 

Indtil nu kun 4 udmeldelser ifm kontingenudskrivning – færre end normalt. 

 

Aqua Akademiet: 

Vi er kontaktet af campingpladser o.a. på Bornholm der er pålagt at tage uddannelse til opkvalificering af de 

driftsansvarlige. 

Vi har tilbudt dem et firmatilpasset kursus på Bornholm, der rummer både indhold fra Teknik I og Teknik II. 

Vi er langt i processen og regner med at den kan lukkes snarest. Det kan forhåbentligt blive en god historie. 

Mødedato: 

14.03.2017 

Sted 

Hotel Fredericia, Vestre Ringvej 98, 7000 Fredericia 

Referent: 

Karin Rye Riddermann 

Ref. nr. 

 76/2017 

Emne: 

Bestyrelsesmøde 

0. Godkendelse af referat fra den 10. januar 
 

1. Siden sidst 
 

2. Opgavefordeling under årsmødet 
 

3. Generalforsamling 
 

4. Medlemsmøde torsdag den 16. januar 
 

5. Oplæg til kommunikationsprojekt v. Erling Madsen 
 

6. Eventuelt 

Deltagere: 
Carsten Larsen (CLA)) 
Lars Norring (LN) 
Klaus Rask Petersen (KRP)  
Kristian Christensen (KC) 
Henry K. Andersen (HKA) 
Ole Larsen (OLA)  
Anette Larsen 

Afbud: 

 

 

Sekretariatet: 

Karin Rye Riddermann 



Svømmebadsassistent-uddannelsen: 

Hold er netop gået i gang, så det er meget positivt, at det er lykkedes. 

10-punktsplanen er klar til at blive behandlet i uddannelsesudvalget så snart der kan fastsættes møde. 

Derefter kan den sendes ind til ministeriet. 

 

Samarbejde med HI: 

CL har forsøgt at kontakte Jørgen Mosbæk omkring deres tiltag på Aqua Instruktør Uddannelsen, men har 

ikke fået svar. 

 

Projekter: 

Vandanalyser – Projektstyregruppen arbejder videre med at afdække hvordan opgaven evt. kan gribes an. 

CL har givet tilsagn til Miljøstyrelsen om at vi gerne indgår i samarbejde med dem om et projekt, der kan 

afhjælpe forholdene omkring fækale telt. 

 

2. Opgavefordeling under årsmødet 
Opgaverne gennemgås. 

Kenneth fra Cabola har bedt om taletid til at redegøre for uheldet i Slagelse, og hvad han og Arbejdstilsynet 

gør for at forhindre lignende uheld i fremtiden. Han tildeles 10 minutter kl. 11.00 onsdag formiddag. 

 

3. Generalforsamling 
Budgetforslaget med 400.000 til projekter fremlægges først, så det alternative budgetforslag kun bringes i 

spil hvis det første falder. 

Vi mangler stadig suppleant i medlemsgruppe A, som erstatning for Michael Lysgaard. 

Lars Gyberg fra Hornsyld Idrætscenter kunne være et godt bud. Alternativ Henrik Due fra Sport og Event 

Park Esbjerg. 

 

4. Medlemsmøde 16. januar 
Vi tager udgangspunkt i foreningens nuværende struktur og formålsparagraf, og lægger op til debat 

omkring ønsker og behov nu og i fremtiden. 

Hvad skal der nu ske – hvor vil vi hen med foreningen. 

Lars Norring og Hans Christian Vestergaard kører processen igennem. 

Hvad er formålet med torsdagens møde?  

 



5. Oplæg til kommunikationsprojekt 
Foreningen lægger gerne navn til projektet, og ser gerne at det munder ud i ERFA-dag el.lign., hvor 

erfaringer fra projektet deles, og man kan komme lidt dybere med kommunikationsarbejdet i 

svømmehallen. 

Projektstyregruppen taler videre med Erling om forløbet i løbet af årsmødet. 

 

6. Eventuelt 
 

Intet 

 

  



Ind- og udmeldelser 
 

 

Medlemmer 2017     

 Antal    

Svømmebade 231    

Leverandør 52    

Rådgiver 18    

Myndigheder 20    

Samarbejdspartner 5    

     

I alt primo 2017 326    

     

     

     

Nye medlemmer 2017 Antal Dato Medlemstype  
ACT Global Sport ApS 1 01-01-2017 L  
Næstved kommune 1 01-01-2017 M  
Grønhøj Strand ApS 1 01-01-2017 S  
Hammel Idrætscenter 1 02-03-2017 S  
Bornholms Idrætsorganisation 1 17-01-2017 S  
Orbital Systems 1 01-03-2017 L  
Dansk Folie 1 15-03-2017 L  
Antal 7    

     

     

Udmeldte 2017 Antal Dato Medlemstype Årsag 

DK-Camp 1 18-jan S  
S.E.Brockhuus 1 30-jan R  
Blaagaard Seminarium 1 15-feb S Solgt svømmehallen 

Ebeltoft Svømmehal 1 23-feb S  

     

     

Antal 4    

     

     

     

Antal ultimo 2017 329    

     
 


